

Source Text	Chinese Translation
27 September 2023	2023 年 9 月 27 日
To Costa Group Employees,	致 Costa 集團員工,
Voting Information for the Costa (Berry Category) Enterprise Agreement 2023-2027	Costa (漿果類) 企業協議 2023-2027 年投票信息
CiVS is an independent voting service, which has been engaged to manage your enterprise agreement vote. CiVS have been appointed by Costa Group to protect your privacy and ensure a fair and equitable ballot. Your vote will be held confidential and anonymous . This information is to assist you to lodge your vote.	CiVS 是個獨立的投票服務，它一直致力於管理您的企業協議投票。 CiVS 由 Costa 集團任命，旨在 <u>保護您的隱私</u> ，確保公平公正的投票。 您的投票將 保密 且 匿名 。該信息是為了幫助您提交投票。
Voting Period:	投票期限：
Voting Opens:	投票開始：
Tuesday, 17 October 2023 at 05:00 AEDT	2023 年 10 月 17 日星期二上午 5:00 (澳大利亞東部夏令時)
Voting Closes:	投票結束：
Thursday, 19 October 2023 at 16:00 AEDT	2023 年 10 月 19 日星期四下午 16:00 (澳大利亞東部夏令時)
Voting Instructions:	投票說明：
To lodge your vote online	在線投票
1. Using an Internet Browser (e.g., Chrome, Edge, Firefox), enter the web address: https://costa-group.civsvote.com	1. 使用互聯網瀏覽器 (例如 Chrome、Edge、Firefox)，請輸入網址： https://costa-group.civsvote.com
2. Enter your Username and PIN supplied by CiVS via email and SMS	2. 通過電子郵件和短信輸入 CiVS 提供的用戶名和 PIN
3. Follow the on-screen instructions to register your vote.	3. 按照屏幕上的說明進行投票登記。
To lodge your vote via SMS	通過短信提交投票

1. When the vote opens, CiVS will send you an SMS asking:	1. 投票開始時，CiVS 將向您發送短信，詢問：
“Do you vote in favour of the Costa (Berry Category) Enterprise Agreement 2023-2027?”	「您是否投票贊成 Costa（果醬類）企業協議 2023-2027 年？」
2. Reply to the SMS with a Yes or No.	2. 用「是」或「否」回復短信。
3. You will receive a receipt via reply text. If you do not, please call the support line.	3. 您將通過回復文本收到收據。如果沒有，請撥打支持熱線。
Important: please ensure your employer has your current mobile phone number.	重要提示： 請確保您的雇主擁有您當前的手機號碼。
To lodge your vote via phone	通過電話提交投票
1. Phone 1300 943 599 and follow the voice prompts.	1. 請撥打 1300 943 599 並按照語音提示進行操作。
2. Using your telephone keypad, enter your Username and PIN supplied by CiVS.	2. 使用您的電話鍵盤，輸入 CiVS 提供的用戶名和的 PIN。
Only votes lodged within the above voting period can be counted. You can only vote once and after you have submitted a vote it cannot be changed.	只有在上述投票期內提交的選票才能被計算在內。您只能投票一次，提交投票後，無法更改。
Help and Support Information:	幫助和支持信息：
Voting support is available for the duration of vote from 09:00 - 20:00 AEDT on 1300 856 187.	投票支持在投票期間提供，時間為上午 09:00 至 20:00（澳大利亞東部夏令時），電話號碼為 1300 856 187。
For information regarding the content of the agreement please contact your supervisor or HR representative.	有關協議內容的信息，請聯系您的主管或人力資源代表。
Regards,	致敬，
Mike Michael	Mike Michael
Managing Director	總經理
Democratic Outcomes Pty Ltd	Democratic Outcomes 私人有限公司
https://civs.vote/	https://civs.vote/

Barringtons House, 283 Rokeby Road,
Subiaco WA 6008

Barringtons House, 283 Rokeby Road,
Subiaco WA 6008